
Mødet blev afholdt på Store Magleby Skole i
personalerummet onsdag den 18. januar kl.
17.00-19.00

Mødedeltagere:
Forældrerepræsentanter:
Erwin Lansing, Jacob Bøgemose, Tine Vitved,
Charlotte Tranberg, Charlotte Saabye, Camilla
Mikkelsen Suhr og Sylvia Mark Andreasen

Medarbejderrepræsentanter:
Henriette Thorius og Dennis Friis Skram

Elevrepræsentanter:
Christian Enemark 9.B og Daniel Nybro Langpap
9.B

Repræsentant fra Kommunalbestyrelsen:
Annette Nyvang

Repræsentanter fra ledelsen:
Jens Charpentier og Steen Nielsen

Referat:

Afbud fra: Charlotte og Charlotte

1. Godkendelse af dagsorden.
Valg af ordstyrer.

Godkendt, eleverne deltog ikke under punkt 6-8.
Ordstyrer: Camilla

2. Meddelelser fra

Formanden Erwin fortalte om møde i Rådgivende
Skoleorgan.
Der er ny formand i BFKU-udvalget, Henrik, og
han har inviteret SB-formænd til møde.

Skolen og SFO På skolen er det primært økonomien, der er i
fokus.

Medarbejderne Henriette fortalte også, at der er fokus på
økonomien. Og også at der har været forsøg på
snyd til terminsprøven i 9. årgang. På Tulipanen
begynder tre spilleuger, og på Kirkevej begynder
indendørs fodboldturnering, men begge steder
fylder økonomien også.

Eleverne Eleverne fortalte, at der har været møde i FEDK.
FEDK var samlet med elever fra skoler på tværs



af Hovedstaden. Mødet handlede om samarbejde
mellem elever, skoleledelse, forældre og
politikere. Der er kommet madaffaldspande, så
sortering går snat igang. Eleverne gør gerne en
indsats i forhold til sortering.
Der skal fortsat være indsats i forhold til at
minimere cykleri ved skolen. Bomme eller lign
ønskes.

Udvalg
- Trafikudvalget Behandlet under punkt 4.

- Kontaktforældreudvalget
(Forældreindragelse)

Intet nyt.

Kommunalbestyrelsen Annette fortalte om en træls start på Rådgivende
Skoleorgan, da alle ikke var orienteret på samme
niveau om ændringer i klubberne. BFKU
besluttede model 2a med klub, juniorklub men
ikke på skolerne. Indholdsdrøftelse kommer
bagefter. ØU tager beslutning i morgen.
Der har været orientering på BFKU om FEDK’s
arbejde.

3. Spørgsmål til meddelelsespunkter Kan de store i elevrådet give erfaring videre til de
yngre elever. Svaret er, at de små også kommer
på netværksdag i FEDK-regi.
Camilla spurgte til affaldssortering og hvor,
spandene er i løbet ad dagen. Spande er inde i
klasselokalet og tømmes hver dag.
Camilla udtrykte bekymring om klubben i Søvang,
som er meget afhængig af enkelte personer.
Christian spurgte om, hvor Ungdomsskolen
kommer til at ligge, hvilket ikke kunne gives svar
på nu.
Der udarbejdes ikke længere kvalitetsrapporter
var svar på et spørgsmål til Tine. Der er en
proces i gang med ny måde at gøre det på.

4. Dialog om trafik ved skolen Forvaltningen, Jesper og Henrik, deltog under
punktet og fortalte, at den bedste løsning på
biltrafikproblemet er at nedlægge “kys og kør”.
Ud over en drøftelse af de kaoslignende forhold
ved “kys og kør” ønsker SB også en drøftelse af
cykelforhold.



Forvaltning er også bekendt med skolens ønske
om flytning af cykelparkering, som måske kan
effektueres, når økonomien er til det.
SB spørger om økonomiens størrelse for måske
at kunne bidrage til en løsning. Forvaltning
sender økonomioverblik til Jens.
Forvaltningen ønsker ikke umiddelbart en
spærring, idet det er en brandvej, men overvejer,
hvordan cykelforholdene kan gøres sikre.
SB ærgrer sig over, at der afgår ressourcer fra
eleverne, da skolen må lave tilsyn der, hvor de
cyklende og gående kommer til skolen om
morgenen.
SB gør også opmærksom på behovet for en
fodgængerovergang over Kirkevej.
SB spurgte, om det kunne være muligt at lave
tiltag, der tømmer “kys og kør” hurtigere.

Forvaltning undersøger om det er muligt med
bom eller bomrille mellem HH og skole og vender
tilbage.

5. Høring om Styrelsesvedtægt Deadline for høringssvar er den 26. januar pr.
mail til: skolesfokulturogfritid@dragoer.dk

Inden mødet havde Erwin fremsendt høringssvar.
SB vedtog høringssvaret.

6. Godkendelse af budget 2023 I forbindelse med budget 2023 ses, at skolen har
udsigt til underskud med nuværende driftsniveau.
Skolen har derfor efter grundige overvejelser
udvist den nødvendige ansvarlighed og
udarbejdet et budget i balance. For at opnå
balancen i skolens økonomi  er foretaget store
forandringer  i skolens struktur, hvilket  desværre
vil medføre op til 7 afskedigelser blandt skolens
og SFOens personale. SB havde forskellige
generelle og specifikke  spørgsmål, som Jens
besvarede, og de forskellige tiltage blev
gennemgået, og spørgsmål dertil blev besvaret.
Beslutninger i forhold til budgettet:

- SB besluttede at godkende det nye
ringetidssæt.

- SB besluttede  at bevare én lejrskole i
skoleforløbet, som SB ser placeret i
slutningen af 6. eller begyndelsen af 7.

mailto:skolesfokulturogfritid@dragoer.dk


klasse. Det drøftes med lærerne, hvor de
anbefaler placeringen, inden endelig SB
beslutning på næste
skolebestyrelsesmøde. Lejrskolerne, som
skal afholdes i foråret 2023 aflyses,
medmindre lejrskolerne er betalt.

- SB er bekymret, men accepterer
besparelsen på kompetencecenteret.

- SB accepterer reduktionen i vikardækning
i udskoling og indskoling, således at timer
med to voksne ikke vikardækkes ved
spontant opstået sygefravær hos den ene.

- SB accepterer reduktionen på PLC.
- SB godkendte skolens rammebeløb for

2023.

Jens forklarede omstændighederne om SFO’ens
økonomi og besparelserne på SFO’en.

- SB godkendte SFO’ens budget 2023.

7. Eventuelt Intet

8. Godkendelse af referatet

Til næste møde: Parkeringsplads,
placering af lejrskole, referat.

Referatet rundsendes til godkendelse pr. mail,
punkt 6 blev godkendt på mødet.


